
 

 

Ερώτηση 

Προς τους κκ. 

Υπουργό Οικονομικών 

Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

 

Θέμα: Αναγκαία μέτρα στήριξης και αποζημίωσης των επιχειρήσεων που έχουν 

πληγεί από την συνεχόμενη ακύρωση του Καρναβαλιού στην Πάτρα.  

 

Για τρίτη συνεχόμενη χρονιά η Πάτρα δεν θα πραγματοποιήσει καρναβαλικές παρελάσεις, 

κατόπιν εισηγήσεων της αρμόδιας επιτροπής εμπειρογνωμόνων, που φοβούνται την 

περαιτέρω εξάπλωση της πανδημίας. Το δεδομένο πλέον είναι πως,ανεξάρτητα από το τι 

θα γίνει στο καρναβάλι και την επισκεψιμότητα που θα έχει η Πάτρα το τελευταίο τριήμερο 

είναι γεγονός ότι η ακύρωση των παρελάσεων του Πατρινού Καρναβαλιού είναι ένα 

οικονομικό πλήγμα για την τοπική οικονομία της πόλης. 

Την περίοδο του Καρναβαλιού η Πάτρα αποτελεί κόμβο επισκεψιμότητας τεράστιας 

εμβέλειας με ταυτόχρονη αύξηση της τουριστικής ζήτησης της περιοχής. Η τοπική 

οικονομία επωφελείται ως επί το πλείστον σε τομείς που αφορούν την εστίαση, τα 

εμπορικά καρναβαλικά είδη και τα ξενοδοχεία. Επί της ουσίας, στο καρναβάλι στηρίζεται 

μία τροφοδοτική αλυσίδαπου έχει να κάνει με την εστίαση και την αναψυχή αλλά και το 

χονδρεμπόριο από τις παραγγελίες των πληρωμάτων που φέτος –όπως και πέρσι- δεν 

θα προχωρήσουν σε προμήθειες αφού δεν θα φτιάξουν στολές. 

Αξίζει να σημειωθεί πως, σύμφωνα με μελέτη του Επιμελητηρίου Αχαΐας, η κάθε ακύρωση 

του Πατρινού Καρναβαλιού επιφέρει μια ζημιά στην τοπική οικονομία που ξεπερνάει τα 

10 εκατομμύρια ευρώ. 

Δυστυχώς η πανδημία και παρά τις άστοχες και επικίνδυνες διαβεβαιώσεις κυβερνητικών 

στελεχών πως μέχρι τέλος Ιανουαρίου «θα έχουμε ξεμπερδέψει», είναι εδώ, με χιλιάδες 

νεκρούς συνολικά και εκατοντάδες ημερησίως. Έτσι κρίθηκε αναγκαία η ακύρωση των 

παρελάσεων του Καρναβαλιού ενώ για τις εκδηλώσεις ο κόσμος, οι φορείς και οι 

καταστηματάρχες της Πάτρας περιμένουν τις σχετικές ανακοινώσεις.  
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Επειδή, η τοπική οικονομία της Πάτρας και όλης της Αχαΐας δεν αντέχει άλλο,  

Επειδή, στο καρναβάλι στηρίζεται το σύνολο των καταστημάτων εστίασης και αναψυχής 

προκειμένου να «ρεφάρουν» έστω και στο ελάχιστο την τραγική κατάσταση των δύο 

τελευταίων χρόνων,  

Επειδή, εκτός της πανδημίας οι κοινωνίες βρίσκονται μπροστά το τεράστιο κύμα 

ακρίβειας που τους πλήττει ανεπανόρθωτα,  

Επειδή, ο κλάδος της εστίασης κινδυνεύει με αφανισμό, 

Επειδή, έπειτα από τρεις συνεχόμενες ακυρώσεις παρελάσεων και εκδηλώσεων του 

Καρναβαλιού είναι αναγκαίο όσο ποτέ να δοθούν αποζημιώσεις από μέρους της 

Πολιτείας,  

Ερωτώνται οι αρμόδιοι υπουργοί:  

-Προτίθενται τα συναρμόδια υπουργεία να πάρουν μέτρα προκειμένου να 
αποζημιωθούν οι επιχειρήσεις που έχουν πληγεί ανεπανόρθωτα από την 3η 
συνεχόμενη ακύρωση του Καρναβαλιού στην πόλη της Πάτρας και αν ναι ποια θα 
είναι αυτά τα μέτρα; 

-Τι μέτρα θα λάβουν για την ανάσχεση της ακρίβειας και την ανακούφιση των 
επαγγελματιών της περιοχής, από τις υπέρογκες ανατιμήσεις στις οποίες 
αδυνατούν να ανταπεξέλθουν;  

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία(Σία) 

Μάρκου Κώστας 

Αυγέρη Θεοδώρα 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Γκιόλας Ιωάννης 

Κασιμάτη Ειρήνη 

Καφαντάρη Χαρούλα 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος 



Πούλου Παναγιού 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

Συρμαλένιος Νικόλαος 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 

 

 

 




